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Referat 
 

Styremøte i The Norwegian Smartgrid Centre 

Dato: 28.05.2024 

Sted: Hafslund Hovedgård 

Tid: 09:00 – 12:00 

 

Til stede fra 

Styret: 

Kenneth Brandsås, Tensio 

Anders Granum, Statnett 

Anngjerd Pleym, NTNU (Digitalt) 

Geir Horn, UiO 

Haakon Engen, Siemens 

Henning Taxt, for Knut Samdal, Sintef Energi 

Kjetil Storset, Volue 

Kristoffer Tanderø, Statkraft 

Ole Jakob Sørdalen, Pixii 

Per-Oddvar Osland, Glitre Nett 

Rune Østensen, Hafslund Eco 

Thomas Pettersen, Embriq 

Tom Rune Bjørtuft, ABB 

Åshild Vatne, Elvia 

Forfall  

Styret: 

Knut Samdal, SINTEF Energi 

Arild Fleten, BKK 

 

Til stede 

senteradministrasjon: 

Jun Elin Wiik  

Svein Erik Thorsen 

Tarjei Åkre Reite 

Forfall observatører: Monica Berner, Enova 

Khanh Tuan Le, Forskningsrådet 

Bjørnar Fladen, NVE 

Referent: Tarjei Åkre Reite 

 

 

Sak 22/24 Godkjenning av saksliste  

Styret godkjente sakslisten uten endringer 

Kenneth 

Sak 23/24 Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

Styret godkjente referatet uten endringer. 

Kenneth 

Sak 24/24 Velkommen til Styret i The Norwegian Smartgrid Centre 

Dette styremøtet var det første etter årsmøtet, hvor det nye styret ble 

valgt. Derfor ble møtet innledet med en presentasjon av alle styrets 

medlemmer. 

 

Kenneth 

Alle 
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Sak 25/24 Leverer vi på strategien? – Hvor handlekraftige er vi? – D 

Saken ble innledet med en gjennomgang av senterets visjon, strategi, 

mål, handlingsplan og medlemmer.  

Under styremøtet 9. februar ble det diskutert hvorvidt senteret er 

tilstrekkelig handlekraftig og det ble da uttalt et ønske om å fortsette 

diskusjonen med nytt Styre.   

Styret mener at senterets strategi står seg godt i forhold til hvordan 

omverdenen ser ut i dag. Strategien er nokså bredt definert, og Styret 

etterlyser en viss grad av konkretisering av strategien. En 

konkretisering av strategien kan gjøre det tydeligere hva senteret skal 

prioritere å jobbe med, hva som har blitt oppnådd og hva som kan 

være nytteverdien for nye medlemmer. 

Styret diskuterte videre hva som peker seg ut som de mest tydelige 

årsakene til at bedrifter er medlemmer i senteret. Særlig 

prosjektdeltakelse, webinarer, Smartgridkonferansen og en felles 

plattform for nettselskap, kraftselskap og leverandører ble trukket 

fram som sentrale nytteverdier i senteret. Styret diskuterte også andre 

mulige nytteverdier senteret kan tilby for å gi enda større verdi til 

medlemmene, og løfte handlekraften til senteret: 

• Komme tettere på medlemmene.  

• Formulere et målbilde.  

• Høyere prosjektaktivitet.  

• Vise mer tilstedeværelse i nettbransjen.  

• Være en teknologiradar.  

• Realisering av samarbeid.  

• Markedsføring.  

• Tydeliggjøring av senterets verdier.  

• Felles gruppe for nettselskaper.  

• Bransjerepresentant i media. 

• Smartgridkonferansen.  

•  

• Senteradministrasjonen noterte seg de gode innspillene, og vil 

konkretisere og sortere innspillene til neste fysiske styremøte. 

Jun Elin 

Sak 26/24 Konkrete forslag til områder eller tema for nye prosjekter – D/O 

Det ble orientert om status for de pågående prosjektsøknadene som 

senteret er involvert i, nærmere bestemt MaksGrid, HavnEffekt og 

FLXELEC. Det er ennå ikke bestemt hvilke prosjekt som vil få støtte. 

Videre diskuterte Styret en fortsettelse av SmartKraft-prosjektet. 

Diskusjonen startet med en oppsummering av Hafslund sin deltakelse 

i prosjektet, etterfulgt av en diskusjon om hva som hadde vært 

relevant å gå videre med basert på erfaringene fra prosjektet. Et av 

innspillene var at SmartKraft bør ta for seg problematikk som 

befinner seg i grensesnittet mellom kraftproduksjon og kraftnett. Det 

er mye tematikk i grensesnittet mellom kraft og nett som vil være 

aktuell for mange av landets kraftprodusenter, og et viktig poeng i 

Svein Erik 
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diskusjonen var at man må finne ut hva som kan få kraftselskapene 

forent rundt felles problematikk.  

Et forslag fra Styret var å arrangere en workshop hvor disse ideene til 

prosjekter i grensesnittet mellom kraft og nett konkretiseres i regi av 

Smartgridsenteret. 

Senteradministrasjonen tar innspillene fra styret videre.  

Sak 27/24 Økonomisk status – Q1 + april og mai – O 

Administrasjonen gjennomgikk den økonomiske statusen for senteret 

i Q1 + april og mai.  

Styret tok administrasjonens beretning til orientering.  

Jun Elin 

Sak 28/24 Deltakelse i styremøter – D 

Styret fikk en gjennomgang av styrets årshjul, som inkluderer fem 

styremøter, årsmøtet og Smartgridkonferansen. De fem styremøtene 

inkluderer to digitale møter og tre fysiske møter. 

Kenneth 

Sak 29/24 Orienteringssaker – O 

Følgende saker vil bli orientert om ved en senere anledning, ettersom 

det ikke ble tid for dem på styremøtet: 

• Evaluering av årsmøte og fagseminar 

• Innovasjonsprisen 

• Foreløpig program til Smartgridkonferansen 

Jun Elin 

Sak 30/24 Eventuelt 

Ingen saker ble fremmet under eventuelt 

- 

Sak 31/24 Dato for neste møte 

Neste møte er 05.09 kl 10:00. Møtet er digitalt. 

Jun Elin 

 


